
Protokół nr 50/ 2018 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 czerwca 2018 r. w godz. 16:20 – 16:50  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Zdzisław Koncewicz 

5. Karol Korneluk 

6. Andrzej Turowski  

                                                                                                                                                                  

Nieobecni: 

1. Grzegorz Gorlo 

2. Anna Ruszewska 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                                                                                                          
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                                                                                                                        

2. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                                                                                                                                                                             

3. Dorota Szczęsna  – p.o. Naczelnika Wydz. Spraw Społ.                                                                         

4. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS. Spółka z o.o.                                                                        

5. Kamil Gromadzki   – PGO                                                                                                                  

6. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. OSGK                                                                                               

7. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ                                                                                                            

8. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                               

9. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK Spółka z o.o.                                                                                                              

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 49/2018 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                            

w dniu 24 maja 2018 r. 

2. Informacja z działalności „Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach”                          

sp. z o.o.  za rok 2017. 

3. Informacja Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o. w 2017 r. 

4. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach                          

sp. z o.o.  w 2017 roku. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z partnerami litewskimi i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                

w ramach  Programu Interreg V-A Litwa Polska.  



6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2017 rok. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych                      

w strefie i sposobu ich pobierania.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń                                   

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Suwałk. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dla terenu miasta Suwałk 

ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta 

Suwałk miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia zakazu 

sprzedaży, podawania, spożywania i wnoszenia napojów alkoholowych.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka                         

w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

15. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 49/2018 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                            

w dniu 24 maja 2018 r. 

 

Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

Józef W. Murawko  do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego  protokół nr 49/2018  został 

przyjęty przez aklamację.  

 

Ad pkt. 2 

Informacja z działalności „Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach”                          

sp. z o.o.  za rok 2017. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Komisja przyjęła Informację z działalności „Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami                           

w Suwałkach” sp. z o.o.  za rok 2017. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o. w 2017 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Komisja przyjęła Informację Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o. 

w 2017 r. 

 

 



Ad pkt. 4 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach                          

sp. z o.o.  w 2017 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Komisja przyjęła Informację z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej                           

w Suwałkach  sp. z o.o.  w 2017 roku. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z partnerami litewskimi i zabezpieczenia środków finansowych do projektów                

w ramach  Programu Interreg V-A Litwa Polska.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, który będzie realizowany wspólnie 

z partnerami litewskimi.  Będą to trzy projekty: 1. „Natura i Kultura transgranicznych rzek – 

atrakcyjny cel zrównoważonej turystyki”, dot. pozyskania środków na bulwary przy  rzece Czarnej 

Hańczy. 2.„Współpraca transgraniczna w rozwiązywaniu kluczowych spraw samorządowych”.   

3. „Poprawa jakości usług publicznych w przygranicznych litewskich i polskich instytucjach 

oświatowych”, dot. wykonania placów zabaw przy szkołach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przystąpienia 

Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z partnerami litewskimi i zabezpieczenia środków 

finansowych do projektów   w ramach  Programu Interreg V-A Litwa Polska.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6                                                                                                                                  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2017 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 4 radnych  

przeciw    – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

za 2017 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych                      

w strefie i sposobu ich pobierania.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił projekt uchwały, gdzie w chwili obecnej toczy się 

sprawa przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Białymstoku. Po przeanalizowaniu uwag 

prokuratora, konieczne jest skorygowanie i poprawienie obowiązującej uchwały. Została 

przeprowadzona ankieta wśród mieszkańców, z której wynika, że  45 % chce likwidacji  strefy 

płatnego parkowania, a większa część mieszkańców chce utrzymania w takim kształcie jak jest, 

albo  powinna być zmodyfikowana.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na 

drogach publicznych  w strefie i sposobu ich pobierania.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń                                   

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 Głos zabrał radny A. Turowski, przedstawił Ustawę, która weszła w życie  w styczniu br.                                  

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, na podstawie której  przedstawiono 

projekt uchwały, który był konsultowany z organizacjami pozarządowymi, oraz z mieszkańcami. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa                            

i Porządku Publicznego, na której pozytywnie zaopiniowały  służby mundurowe:  przez Policję, 

Straż Miejską i Straż Pożarną. Przedstawił proponowane maksymalne liczby zezwoleń w Mieście 

Suwałki.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie u ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia dla terenu miasta Suwałk ograniczenia 

w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

 Radny A. Turowski przedstawił wyniki konsultacji Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych z mieszkańcami.  Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia dla terenu 

miasta Suwałk ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt.  10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta 

Suwałk miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia zakazu 

sprzedaży, podawania, spożywania i wnoszenia napojów alkoholowych.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

 Radny A. Turowski przedstawił propozycję stałego zakazu sprzedaży, podawania, 

spożywania, oraz wnoszenia napojów alkoholowych na targowiskach miejskich, w aquaparku                    

i pływalni krytej, ze względu na charakter tych miejsc i obiektów, a mianowicie duże skupiska 

ludzi, w tym  dzieci i młodzieży.  Odległość mierzona jest najkrótszą drogą dojścia do najbliższego 

ogólnodostępnego  wejścia do punktu sprzedaży do najbliższego ogólnodostępnego wejścia do 

obiektu chronionego. 

 Radny K. Korneluk  zapytał czy odległość liczy się od wejścia do budynku czy od wejścia 

na posesję ? Radny A. Turowski odpowiedział, że liczy się od wejścia do budynku (jest to nie mniej 

niż 40 metrów).  

Głos zabrał radny Z.R. De-Mezer, przedstawił placówki oświatowe, które wchodzą w skład 

obiektów, zwane dalej obiektami chronionymi. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

 



Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia zasad 

usytuowania na terenie miasta Suwałk miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

oraz wprowadzenia zakazu sprzedaży, podawania, spożywania i wnoszenia napojów 

alkoholowych.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka                         

w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za 

wyżywienie w żłobku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, który dotyczy  wprowadzenia                        

i dostosowania do Suwalskiej Karty Mieszkańca. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 



Ad pkt.  13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21  do protokołu.   

Autopoprawki stanowią załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 Głos zabrał W. Stelmach Skarbik Miasta, przedstawił zmiany, które wynikają                                       

z rozwiązaniem umowy inwestycyjnej z Firmą  Pribex. Po stronie inwestycji zostały wprowadzone 

zwiększone wydatki na wykupy nieruchomości. Zwiększenie wydatków na remont dróg 

dojazdowych do ul. Bakałarzewskiej. Poinformował, że zostaną wprowadzone autopoprawki dot. 

dotacji na wymianę źródeł ogrzewania.  

 Radny Z.R. De-Mezer  zapytał jakie kwoty do tej pory zostały wypłacone firmie Pribex.  

Skarbnik W. Stelmach odpowiedział, że Miasto obowiązują procedury wynikające z Kodeksu 

Cywilnego dot. to robót budowlanych oraz usług  dot. Ustawy o Zamówieniach Publicznych. 

Żądamy dokumentów od podwykonawców firmy Pribex aby stwierdzić, że roszczenia tych firm są 

bezsprzeczne.  

 Radny K. Korneluk zapytał dlaczego rozebrano część ścieżki rowerowej na                                           

ul. Staniszewskiego? Odpowiedział Prezydent Cz. Renkiewicz, że najszybciej uda się 

przeprowadzić przetarg i rozpocząć budowę na początku sierpnia.   

 Radny Z. R. De-Mezer zapytał czy firma Pribex  podpisała inwentaryzację? Prezydent Cz. 

Renkiewicz odpowiedział, że kierownik budowy podpisał inwentaryzację.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w budżecie miasta na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt.  14                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany, które wynikają ze zmian w budżecie miasta na 

2018 rok.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2  radnych 

  



 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian                      

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad pkt.  15                                                                                                                                

Wolne wnioski.  

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

  

      

      

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo–Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko 

 

 

 
             Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


